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PROTOKÓŁ NR 23/2013 
 

Z dwudziestej trzeciej zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo, która odbyła się w dniu 27 lutego 2013 
roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Karniewo, pod przewodnictwem radnej Beaty Krystyny 
Jackowskiej – Przewodniczącej Rady Gminy. 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
Obrady rozpoczęto o godz. 1005 , zakończono o godz. 1155. 
Skład osobowy Rady Gminy …………………………………………………………………………………………………. – 15 
Uczestniczyło w obradach, wg załączonej listy obecności ……………………………………………………. – 15 
 
Spoza grona Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Michał Wojciech Jasiński – Wójt Gminy 
2. Pan Grzegorz Cesarski – Zastępca Wójta 
3. Pani Marianna Michalska – Skarbnik 
4. Mec. Dominik Pogorzelski – Radca Prawny 
5. Pan Zbigniew Deptuła – Starosta Powiatu 
6. Pani Maria Bonisławska – Radna Powiatu 
7. Pan Marcin Bartosiewicz – Naczelnik ARiMR 
8. Sołtysi z terenu gminy Karniewo, wg listy obecności, w liczbie …………………………………. – 33 
9. Przedstawiciele org. społecznych, zakładów pracy, goście w liczbie …………………………. – 7 

 

PRZEBIEG OBRAD: 
 
Ad.pkt.1 
 Przewodnicząca Rady – Pani Beata Jackowska otwierając obrady powitała wszystkich radnych 
(załącznik do protokołu), sołtysów (załącznik do protokołu) oraz zaproszonych gości (załącznik do 
protokołu). 
 Na podstawie listy obecności (załącznik) stwierdziła quorum władne do podejmowania 
prawomocnych uchwał. Na 15 radnych, 15 obecnych. 
 
Ad.pkt.2  

Przewodnicząca Rady – Pani Beata Jackowska – poprosiła o zgłaszanie zmian porządku obrad. 
Wójt Gminy Michał Jasiński poprosił o wykreślenie z porządku uchwały dotyczącej statutu 

gminy, oraz o wprowadzenie dwóch uchwał – w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w 
skład mieszkaniowego zasobu Gminy Karniewo i w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska odczytała porządek dzienny obrad po zmianach.   
Głosowanie: 15 osób –„ za” wprowadzeniem zmian do porządku obrad. 
Radni jednogłośnie przyjęli proponowany porządek dzienny w brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXII zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
4. Informacja o działalności Wójta Gminy  w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Gminy o pracy w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje radnych. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 

2013-2018. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

gminy Karniewo. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli poszczególnych 

stopni awansu zawodowego, określającego wysokość oraz szczegółowe warunki wypłacania 
dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz nagród dla 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Karniewo. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 
zasobu Gminy Karniewo. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego w gminie na rok 2014. 
14. Rozpatrzenie  sprawozdania z wykonania „Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii” za 2012 rok. 
15. Informacja dotycząca studium zagospodarowania przestrzennego w gminie Karniewo. 
16. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
17. Wolne wnioski i zapytania. 
18. Zamknięcie obrad. 
 
Ad.pkt.3 
 Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji 
są do wglądu w biurze Rady. Poprosiła o zgłaszanie uwag i wniosków. Ponieważ nikt z radnych nie 
zgłaszał żadnych uwag, jednogłośnie przyjęto protokół z XXII zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo. 

Głosowanie: 15 osób –„ za” przyjęciem protokołu z XXII zwyczajnej sesji Rady Gminy 
Karniewo. 
 
Ad.pkt.4 

Pan Michał Wojciech Jasiński, Wójt Gminy przedstawił informację o swojej działalności  
w okresie międzysesyjnym (załącznik do protokołu). 

Radni w przedmiotowej sprawie uwag nie wnosili. 
 
Ad.pkt.5 

Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska poinformowała, że 20 lutego 2013 roku odbyło 
się wspólne posiedzenie komisji, na którym zostały omówione projekty uchwał podejmowane na 
dzisiejszej sesji. Gościem była Pani Dorota Chodkowska z Poczty Polskiej, zapewniała, że przez kolejne 
3 lata placówka pocztowa w Karniewie będzie funkcjonować. Jest propozycja radnych, aby 
spróbować przejść do powiatu makowskiego. 

 
Ad.pkt.6 
 Pan Marcin Bartosiewicz, Naczelnik w ARiMR w Makowie Mazowieckim przedstawił 
podsumowanie kampanii 2012, poinformował o rozpoczęciu 15 marca nowej kampanii składania 
wniosków o dopłaty bezpośrednie oraz omówił objęcie części obszarów gminy Karniewo OSN.  

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska poprosiła o zgłaszanie interpelacji. 
Radny Andrzej Chełchowski – tak jak rozmawialiśmy na posiedzeniu komisji, gmina powinna  

przejść z pocztą do Makowa Maz. Dlatego też prosimy Pana Starostę o wstawienie się za nami. Nasza 
gmina jest większa niż Gołymin i nie rozumiem dlaczego zostaliśmy przydzieleni do Gołymina.  
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Radny Tomasz Kaźmierczak – co jest planowane w budynku po szkole w Łukowie? 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – odpowiedzi na interpelacje radnych będą 

udzielane w punkcie 16. 
 
Ad.pkt.7  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na 
lata 2013-2018. 

Skarbnik Gminy Marianna Michalska – dziś mamy nowy wzór załącznika, jest on bardziej 
rozbudowany, jest dużo danych uzupełniających. Dopracowane zostały też raty spłat kredytów i 
pożyczek, zmieniło się zadłużenie. 

Radny Waldemar Zając – czy ten kredyt jest ujęty w WPF? 
Skarbnik Gminy Marianna Michalska – tak, jest on od samego projektu budżetu. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – Wieloletnia Prognoza Finansowa na lata 2013-

2018 była bardzo szczegółowo omawiana na posiedzeniu komisji. Czy są jeszcze pytania? Brak pytań. 
Zastępca Przewodniczącej Rady, Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2013-2018. 
Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 14 głosów –„ za” podjęciem uchwały, 1 głos „wstrzymujący się”. 
Uchwała Nr XXIII/119/2013 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Karniewo na lata 2013-2018 została podjęta (załącznik do protokołu). 
 
Ad.pkt.8.  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – zmiany do uchwały budżetowej na 2013 rok 

zostały bardzo szczegółowo omówione na posiedzeniu komisji. Czy są pytania? Brak pytań. 
Zastępca Przewodniczącej Rady, Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok. 
Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 14 głosów –„ za” podjęciem uchwały, 1 głos „wstrzymujący się”. 
Uchwała Nr XXIII/120/2013 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok została 

podjęta (załącznik do protokołu). 
 
Ad.pkt.9.  

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
gminy Karniewo. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – projekt został szczegółowo omówiony na 
posiedzeniu komisji, poprzednia uchwała została uchylona, była zbyt obszerna, dlatego jesteśmy 
zmuszeni podjąć nową. Czy są pytania? Brak pytań. 

Zastępca Przewodniczącej Rady, Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 
ustalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Karniewo. 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 14 głosów –„ za” podjęciem uchwały, 1 głos „wstrzymujący się”. 
Uchwała Nr XXIII/121/2013 w sprawie ustalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie gminy Karniewo została podjęta (załącznik do protokołu). 
 

Ad.pkt.10.  
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Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli poszczególnych 
stopni awansu zawodowego, określającego wysokość oraz szczegółowe warunki wypłacania 
dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz nagród dla 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Karniewo. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – projekt został szczegółowo omówiony na 
posiedzeniu komisji, mamy pozytywną opinię Związku Nauczycielstwa Polskiego. Czy są pytania? Brak 
pytań. 

Zastępca Przewodniczącej Rady, Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 
ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli poszczególnych stopni awansu zawodowego, 
określającego wysokość oraz szczegółowe warunki wypłacania dodatków do wynagrodzenia 
zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz nagród dla nauczycieli zatrudnionych w 
szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Karniewo. 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 15 głosów –„ za” podjęciem uchwały. 
Uchwała Nr XXIII/122/2013 w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 

poszczególnych stopni awansu zawodowego, określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 
wypłacania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz nagród dla 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Karniewo została 
podjęta jednogłośnie (załącznik do protokołu). 

 
Ad.pkt.11.  

Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Karniewo. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – projekt został szczegółowo omówiony na 
posiedzeniu komisji, i w tym przypadku poprzednia uchwała została uchylona, była również zbyt 
obszerna, dlatego jesteśmy zmuszeni podjąć nową. Czy są pytania? Brak pytań. 

Zastępca Przewodniczącej Rady, Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 
zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Karniewo. 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 15 głosów –„ za” podjęciem uchwały. 
Uchwała Nr XXIII/123/2013 w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Karniewo została podjęta jednogłośnie (załącznik do protokołu). 
 

Ad.pkt.12.  
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
 Wójt Gminy Michał Jasiński – kredyt jest planowany jako dokładka do inwestycji oraz spłata 

kredytów, które mamy już zaciągnięte. Z tych pieniędzy planowane jest również zrobienie 
dokumentacji na most w Czarnostowie.  

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – projekt został omówiony na posiedzeniu 
komisji. Czy są pytania? Brak pytań. 

Zastępca Przewodniczącej Rady, Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 
zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
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Głosowanie: 13 głosów –„ za” podjęciem uchwały, 2 głosy wstrzymujące się. 
Uchwała Nr XXIII/124/2013 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego została 

podjęta (załącznik do protokołu). 
 

Ad.pkt.13.  
Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego w gminie na rok 2014. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – projekt został szczegółowo omówiony na 

posiedzeniu komisji. Czy są pytania? Brak pytań. 
Zastępca Przewodniczącej Rady, Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 

funduszu sołeckiego w gminie na rok 2014. 
Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 15 głosów –„ za” podjęciem uchwały. 
Uchwała Nr XXIII/125/2013 w sprawie funduszu sołeckiego w gminie na rok 2014 została 

podjęta jednogłośnie (załącznik do protokołu). 
 

Ad.pkt.14.  
Rozpatrzenie  sprawozdania z wykonania „Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii” za 2012 rok. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska odczytała sprawozdanie z wykonania „Gminnego 

programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii” za 
2012 rok, stanowiące załącznik do protokołu. 

 
Ad.pkt.15.  

Informacja dotycząca studium zagospodarowania przestrzennego w gminie Karniewo. 
Wójt Gminy Michał Jasiński – został rozstrzygnięty przetarg na zmianę studium 

zagospodarowania przestrzennego, za kwotę 57 tys. Firma, która wygrała ma duże doświadczenie. 
Wszystkie wnioski mieszkańców zostały przekazane. Obecnie przygotowujemy dokumentację, ale 
musimy jeszcze zlecić opracowanie historyczne i przyrodnicze gminy firmom zewnętrznym. 
Jednocześnie informuję sołtysów, że w najbliższym czasie mogą pojawić się w miejscowościach osoby 
robiące aktualizację zabytków. 

Radny Waldemar Zając – czy w studium jest uwzględniony wniosek dotyczący biogazowni? 
Czy można to zgłosić? Na debacie był taki wniosek od Pana Myszki. 

Wójt Gminy Michał Jasiński – są to działki prywatne, więc musiałby wpłynąć wniosek od 
któregoś z właścicieli.  

Radca Dominik Pogorzelski – jeśli działki zostałyby zmienione, to gmina musiałaby zapłacić 
właścicielom odszkodowania, bo zmieniłaby się wartość działek. 

Wójt Gminy Michał Jasiński – wiele osób jest zainteresowanych przeznaczeniem działek na 
usługi uciążliwe. Jednocześnie proszę aby dbać o swój interes, proszę zapoznawać się z dokumentacją 
wykładaną do wglądu. Co do biogazowni, to SKO nie uznało wniosku mieszkańców jako strony, 
ponieważ ich działki nie sąsiadują z planowaną budową. W studium nie planuje się stref pod przemysł 
uciążliwy, a zmiany związane z trasą krajową. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska poprosiła o przedstawienie tematu dotyczącego 
pierwokupu działki w Karniewie. 

Radca Dominik Pogorzelski – kancelaria notarialna przesłała nam akt (załącznik do protokołu), 
dotyczący nieruchomości położonej w Karniewie. Gminie przysługuje prawo pierwokupu, ponieważ 
właściciele chcą ją sprzedać.  
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Wójt Gminy Michał Jasiński – jest to niewielka, dziewięcioarowa działka i nie widzimy 
potrzeby jej nabywania. Zgłaszam więc formalny wniosek do Rady, aby zrezygnować z prawa 
pierwokupu. 

Głosowanie: 14 głosów –„ za” rezygnacją z prawa pierwokupu. 
 

Ad.pkt.16.  
Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
Wójt Gminy Michał Jasiński – do końca 2016 roku ustawodawca zobowiązał Pocztę Polską do 

utrzymania filii w każdej gminie. Są wnioski, aby instytucją zarządzającą naszą gminą była placówka w 
Makowie Mazowieckim. Nie znamy przeznaczenia budynku po szkole w Łukowie. Prawdopodobnie w 
tym roku będzie tam robione tylko ogrodzenie. 

Starosta Powiatu Zbigniew Deptuła – nawiązując do tematu poczty, to uważam, że to co 
terytorialnie w naszym powiecie powinniśmy uporządkować. Deklaruję zaangażowanie i pomoc. 
Wracając do tematu studium, to bardzo ważna sprawa, proszę o dopilnowanie i konsultowanie. 
Zachęcam do żywego zainteresowania tym tematem, co może powstać na naszych działkach lub 
sąsiedzkich. W temacie osuszenia rond w Karniewie, to trwa rękojmia i proszę zgłaszać wszelkie 
usterki, aby usunąć je w ramach gwarancji. 

 
Ad.pkt.17. 

Wolne wnioski i zapytania. 
Sołtys Słoniaw – czy będzie robiony chodnik od Słoniaw do Makowa? 
Sołtys Łukowa – czy będą czyszczone rowy w kierunku Gołymina? 
Radna Jadwiga Witkowska – jest propozycja, aby zrobić odpływ zalegającej wody w 

Czarnostowie przy Panu Bochenku. 
Starosta Powiatu Zbigniew Deptuła – bardzo bym chciał ten chodnik, ale miasto nie może się 

zmobilizować do współpracy, jednak będę chciał poruszyć ten temat, ponieważ widzimy tą potrzebę, 
ale na tym etapie nie jesteśmy w stanie nic zrobić. Jeśli jest potrzeba odkrzaczania rowów na 
wspomnianym odcinku, zgłoszę to. Tak samo sprawdzimy odpływ w Czarnostowie. 

Zastępca Wójta Grzegorz Cesarski – jest prośba do sołtysów o dostarczanie nakazów 
podatkowych oraz o składanie dokumentacji o zwrot akcyzy. Informujemy o szkoleniu chemizacyjnym  
na opryskiwacze. 14 marca odbędzie się szkolenie dla rolników, dotyczące ubezpieczeń w rolnictwie, 
dopłat bezpośrednich, obszaru gminy objętego OSN oraz programów rolnośrodowiskowych. 

Starosta Powiatu Zbigniew Deptuła – prawdopodobnie 7 kwietnia odbędą się w Makowie 
konsultacje diabetologiczne, zapraszam do korzystania z porad. 

 
Ad.pkt.18. 

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska dziękując 
wszystkim za uczestnictwo w sesji, zamknęła obrady XXIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo. 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy 
                         
  Beata Krystyna Jackowska 

 
 
Protokołowała:  
Justyna Szczesna 


